

Title (en)

Corner cupboard, in particular kitchen corner cupboard, with rotatable shelving.

Title (de)

Eckschrank, insbesondere Küchenzeckschrank, mit einem drehbaren Karussell.

Title (fr)

Armoire de coin, en particulier armoire de coin de cuisine, avec étagères rotatives.

Publication

EP 0610878 A1 19940817 (DE)

Application

EP 94101877 A 19940208

Priority

DE 4303832 A 19930210

Abstract (en)

A corner cupboard, in particular kitchen corner cupboard, has rotatable shelving which comprises at least one shelf (9) connected to a rotating column (8). The shelf (9) has a recess (12) running from the periphery of the shelf to the central area of the shelf, via which recess the shelf (9) can be pushed onto the rotating column (8) from the side and the inner end of which forms a bearing surface (15) for the rear side of the rotating column (8). The front side of the rotating column (8) is assigned a holding device which is to be mounted on the shelf (9) in the region of the recess (12) and is intended for securing the shelf (9) in position on the rotating column (8). The holding device has a clamping part (16) supported on the shelf (9), between which clamping part and the bearing surface (15) of the shelf (9) the rotating column (8) can be non-positively gripped. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Eckschrank, insbesondere Küchenzeckschrank, weist ein drehbares Karussell auf, das mindestens einen mit einer Drehsäule (8) verbundenen Fachboden (9) enthält. Der Fachboden (9) weist eine vom Fachbodenenumfang zum zentralen Fachbodenbereich verlaufende Aussparung (12) auf, über die der Fachboden (9) von der Seite her auf die Drehsäule (8) steckbar ist und deren inneres Ende eine Anlagefläche (15) für die Rückseite der Drehsäule (8) bildet. Der Vorderseite der Drehsäule (8) ist eine am Fachboden (9) im Bereich der Aussparung (12) zu lagernde Halteeinrichtung zur Lagesicherung des Fachbodens (9) an der Drehsäule (8) zugeordnet. Die Halteeinrichtung weist ein sich am Fachboden (9) abstützendes Klemmteil (16) auf, zwischen dem und der Anlagefläche (15) des Fachbodens (9) die Drehsäule (8) kraftschlüssig verspannbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 49/00; A47B 57/54

IPC 8 full level

A47B 49/00 (2006.01); **A47B 57/54** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 49/006 (2013.01); **A47B 57/54** (2013.01)

Citation (search report)

- [YA] DE 2402627 B1
- [Y] US 2698776 A 19550104 - STOECKL ERNEST P
- [A] WO 9209221 A1 19920611 - BRITANNIA SHELVING LTD [GB]
- [PA] GB 2264634 A 19930908 - HILL GRAHAM ERNEST [GB]
- [A] EP 0201834 A2 19861120 - FEHLBAUM & CO [CH]

Cited by

EP0818162A1; EP1330970A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0610878 A1 19940817; EP 0610878 B1 19970115; AT E147598 T1 19970215; DE 4303832 A1 19940811; DE 4303832 C2 19950921;
DE 4303832 C3 19980212; DE 59401561 D1 19970227; ES 2096959 T3 19970316

DOCDB simple family (application)

EP 94101877 A 19940208; AT 94101877 T 19940208; DE 4303832 A 19930210; DE 59401561 T 19940208; ES 94101877 T 19940208